
Commissievragen Leefbaar Huizen diversen 
 

1. Wanneer volgt een nieuwe Rapportage Wegbeheerders? 
2. De Fietsnota 2012-2020 loopt dit jaar af. In hoeverre is het daarin genoemde beoogde 

nieuwe fietsnetwerk gerealiseerd? 
3. De nota Speelruimtebeleid 2017. Wanneer volgt het nieuwe Speelruimtebeleid? Welke 

evaluatie is er gedaan? En is er een financieel overzicht van alle kosten gemaakt voor de 
periode van 2017 tot 2020? Zo ja kunt u ons die dan doen toekomen? Verder was er een 
motie. Hoeveel geld is daar van gebruikt in de jaren 2017 tot en met 2020 en kunt u dit 
aangeven per jaar?  


